

望府大院别墅 300m² 风格 法式轻奢

产品名称	望府大院别墅 300m ² 风格 法式轻奢
公司名称	威海市筑雅空间设计有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	山东省威海市环翠区海韵华府C区-2号-4
联系电话	0631-5999998 15166146027

产品详情

家，就该每一处都舒适惬意每一个角落都温暖 用百搭轻奢与法式浪漫融合造就幸福的味道。

有了精致浪漫的家更能拥有甜美惬意的心情。

——设计寄语

设计师 / 张友平

Designer / Zhang Youping

项目地址 / 望府大院别墅

Location / Weihai Wangfudayuan

项目面积 / 300m²

Project Area / 300m²

设计风格 / 法式轻奢

Design style / French luxury

一层空间：门厅/餐厅

这是一套望府大院别墅项目，本案设计时想在后现代风格的清爽感与法式线条之间找到平衡，期待混搭带来的小惊喜。空间在色彩与材质方面，设计师颠覆常规配色及用料，巧妙运用对比色及新材料，配合些艺术品，为空间加点色彩添点格调，让法式轻奢的浪漫风情更加浪漫。

This is a Wangfu courtyard villa project, the design of the case in the post-modern style to find a balance between the refreshing feeling and French lines, looking forward to mix and match the little surprise brought about. In terms of color and material, the designer subverts the conventional color scheme and materials, skillfully uses contrasting colors and new materials, and works of art to add a touch of color and style to the space, making the French light romantic style more romantic.

一层空间我们所要打造的是一种轻松舒缓的氛围，蓝色+绿色是自然赋予我们的礼物，也是孩子们喜欢的娱乐空间，他们的组合如蓝天白云下的青山绿水，源自于自然的色泽里牵引着源源不断的活力与生机。

The first floor space we want to create is a relaxed atmosphere, blue + green is nature's gift to us, but also children like the entertainment space, their combination of blue sky and white clouds under the green mountains and waters, from the natural color in traction with a constant source of vitality and vitality.

一层空间：中西厨&儿童娱乐区

家是包裹孩子的蛹壳，给予孩子留下温暖回忆、护卫他们一生成长烙印的地方。如何打造一个伴随孩子快乐成长又加入时尚浪漫情怀的空间？随着设计师与客户交流后，一个满满都是爱的幸福小屋初见雏形。

Home is the PUPA shell wrapped around the child, give the child left the warmest memories, protect their life growing brand of place. How to create a child with a happy growth and join the feelings of romantic fashion space? With the designer and client exchanges, a full of love of the happiness of a small house to see the prototype.

一层空间：中西厨&儿童娱乐区

一层空间主要讲述着一个年轻时尚的妈妈与三个可爱宝宝的故事。设计师把一层客厅空间打造一个温暖的儿童小广场，有滑梯、秋千、黑板墙、涂鸦区、小屋，钢琴等等，小广场还有很多小细节，让孩子爱不释手；另外，这个小广场巧妙的与中厨、西厨区连在一起，让做饭的妈妈可以同时兼顾孩子，使空间充满俏皮趣味、温馨与爱。

The first floor is devoted to the story of a young, stylish mother and three adorable babies. The living room on the ground floor was turned into a warm children's square with a slide, a swing set, a blackboard wall, a graffiti area, a small house, a piano, etc. . There were many small details in the square for the children to Hands All Over, this small square is ingeniously connected with the kitchen area and the West kitchen area, so that the cooking mother can take care of the children at the same time, making the space full of playful interest, warmth and love.

二层空间：儿童房/次卧

我们喜欢万物苏醒那一刻的寂静和然。每当旭日东升，它便融入那缥缈的空间里，融入那一阵阵清

风中。

We love the quietness and clarity of the awakening moment. Whenever the sun rises in the east, it will melt into the ethereal space, into the bursts of wind.

二层空间：榻榻米

二层空间主要以暖色调为主，配以大自然的蓝·红仿佛置身于大自然中。

The space on the second floor is dominated by warm colors, with the blue and red of nature as if placed in nature.

三层空间：主卧/卫生间/衣帽间

主卧床背景设计突出，彰显品质感，搭配上创造了轻奢化的法式浪漫，强化了主题风格的同时，在软装陈设设计上提升了空间的艺术感。

Master bed background design outstanding, highlight the quality, with the creation of light luxury French romantic, strengthen the theme style at the same time, in soft furnishings design to enhance the artistic sense of space.

负一层空间：书房

办公+休闲，读书+会客，一屋几用的轻奢风书房，追寻舒适、优雅的生活态度，同时不失品味和高贵。优雅的法式客厅混搭轻奢风软装，让家的每一处都散发着温馨感。

Office leisure, reading and receiving guests, one room several use light luxury style study, the pursuit of comfortable and elegant life attitude, while losing taste and nobility. Elegant French living room mix and match light luxurious soft clothing, so that every place in the home is emitting a sense of sophistication.

负一层空间：客厅

平面图

一层平面

二层平面

三层平面

负一层平面

关于设计师

Designer Profile

张友平

筑雅空间设计创始人 | 设计总监

设计总监：张友平

从业经验：20年

【设计理念】

用心设计，为爱筑家。以人为本，将设计融入人性，用心去感悟生活，将家居生活代入悠闲自在的情境，用极其简单的线条勾勒出具灵性的幸福空间。

【擅长风格】

国际东方、现代轻奢、美式...

【推荐理由】

从业20年，凭借近多年的职业经，为多名成功人士打造私属“个性化全案设计”别墅空间。大宅别墅设计经验丰富，设计作品广受业主喜爱。专注事业、家庭，工作上认真负责，严格把控每一个设计细节，是对居住环境有着很高品质设计追求的客户优选。

【代表作品】

威高乾和院别墅、天泽府别墅、龙润国际·富贵园别墅、华润湾九里、悦海湾别墅、望府大院别墅、碧海庄园别墅、紫苑名居别墅、宝源龙湾别墅、山海华府别墅、保利别墅...

别墅精工 大宅定制

在威海，每3户别墅业主就有一户选择筑雅威海装修免费咨询热线：400-0631-068筑雅空间官方网址：www.5999998.com